
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 22. august 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål AN
Ministeren bedes redegøre for, hvilke konkrete initiativer regeringen vil iværk-
sætte for at danske myndigheder igen foretager større beslag af narkotika, og
væsentligt større end det meget lave udbytte på 3,1 kg, som i følge BT den
22. august 2012 har været resultatet de første seks måneder af 2012.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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